
  Heisann. Mitt navn er Tommy :) jeg kan begynne med at jeg har hatt en del opphold på 
SI Reinsvoll. Jeg har lest en del om at det er snakk om og legge ned dette flotte sykehuset 
som er en viktig del av livet til folk når man er veldig dårlig spykisk og langt nede. Jeg 
syns det blir helt feil at dere en gang vurdere og legge ned disse VIKTIGE PLASSENE og 
som har Norges flinkeste personell og leger med masse kunnskap og erfaringer med og 
hjelpe oss som sliter veldig spykisk. Jeg sliter ikke så spykisk nå som jeg gjorde for noen 
år tilbake. Det er fordi jeg tar du medisiner jeg skal til riktige tider i døgnet. Men det kan 
jo hende jeg trenger et opphold ved en senere anledning, hvem veit. Men som sagt dere 
kan ikke holde på sånn som dere gjør nå for da kan dere regne med noen flere liv på 
samvittigheten. Dere har faktisk lagt ned Bredebygden som fungerte veldig bra. Og det 
var heller ikke lenge siden at flere oppoisjons partier fikk flertall til og stoppe 
nedbygging av spykiatrien. Jeg ber både det og resten av styret om og tenke dere om et 
par ganger. Er livet til en person viktigere enn og legge ned sånne flotte plasser som folk 
har bruk for, eller er sånne viktige plasser viktigere og legge ned enn et liv eller flere? Jeg 
sender med en link av et interveju jeg hadde med Radio Toten for ikke lenge siden, den 
vil jeg at du direktør i sykehus innlandet lar alle i styret høre ved neste anledning. Mvh 
Tommy 

 https://www.radiototen.no/innslag/problemene-startet-allerede-ved-fodselen/9250/ 

https://m.youtube.com/watch?v=bQg-WJAlKq8 
 
 
*(Til info til styret så har avsenderen bekreftet at han ønsket at denne mailen skulle 
videresendes til styret og er kjent med at den da blir et offentlig tilgjengelig dokument)   
 

https://www.radiototen.no/innslag/problemene-startet-allerede-ved-fodselen/9250/
https://m.youtube.com/watch?v=bQg-WJAlKq8

